
Z á p i s 
 

ze 2. zasedání Školské rady Základní školy Chotěboř, Smetanova 745,  
okres Havlíčkův Brod 

 
Přítomni:  p. Smutná, Štindlová, Piskačová, Landsman, Francová, Golubeva 
Jako host: p. ředitel Janda 
   
Jednání Školské rady proběhlo dne 16.04.2025 od 15:00 hod. v ZŠ Smetanova Chotěboř. Přítomno 
bylo šest členů. Rada je usnášení schopná. 

 
Program: 1. Seznámení s provozním rozpočtem školy na rok 2025 

2. Seznámení se státním rozpočtem školy na rok 2025 
3. Výsledky České školní inspekce 
4. Diskuse 
 

Předsedkyně přivítala přítomné. Školská rada byla seznámena se schválenými rozpočty školy na rok 
2025. 
 
Provozní rozpočet (příspěvek od zřizovatele)    5 081 tis. Kč 
Oprava a údržba budovy (provádí zřizovatel) 2 500 tis. Kč 
Celkem – prostředky od zřizovatele 7 581 tis. Kč  
 
Investiční prostředky budou použity na rekonstrukci školní knihovny, počítačové učebny, sociálního 
zařízení a šaten. Dále je nutno vytvořit projekt na skříňky na pavilon. 
 
Prostředky ze státního rozpočtu celkem   39 490 tis. Kč 
Z toho:   
mzdové prostředky      28 981 tis. Kč 
ONIV                     424 tis. Kč 
Odvody, pojistné, FKSP                   10 085 tis. Kč 
 
Finance na nepedagogické zaměstnance jsou v rozpočtu jen do 31.08.2025. Na zbylé 4 měsíce bude 
muset být navýšen státní rozpočet. 

 
Na škole proběhla běžná školní inspekce v jejímž závěru byla škola zhodnocena se svými silnými a 
slabými stránkami. Další inspekce proběhla na základě stížnosti. Dle Protokolu o kontrole nebylo 
zjištěno žádné porušení právních předpisů.  
 
Diskuse:  
Chystá se změna školského zákona – budou přísnější kritéria pro odklad školní docházky. 
 
Usnesení:  
 
3. Školská rada bere na vědomí výsledky šetření ČŠI.  
 
 
V Chotěboři dne 23.04.2025 
 
Předseda: Soňa Francová                                                                      Zapsala: Helena Golubeva 
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